
OR.0002.10.2011 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ Nr X/2011 
 

z sesji Rady Gminy Poraj 
 

w dniu 26 maja 2011 roku 
galeria Gminnego Ośrodka Kultury w Poraju, ul. Piłsudskiego 14 

 
 

 
 

X sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

KAŹMIERCZAK - Przewodnicząca Rady Gminy. 

Ustawowy skład Rady - 15 Radnych. 

W sesji uczestniczyli wszyscy Radni - lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokółu. 

 

Porządek  obrad: 
 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.  Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie Protokółów z sesji Rady Gminy: 

3.1. Nr VIII/2011 z dnia 15 kwietnia 2011 roku, 

3.2. Nr IX/2011 z dnia 11 maja bieżącego roku. 
 

4.  Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Poraj. 
 

5.  Informacja Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 
 

6.  Przygotowanie Gminy do sezonu turystycznego – wystąpienia: 

 Gminnego Ośrodka Kultury, 

 Urzędu Gminy. 
 

7.  Absolutorium dla Wójta Gminy: 

- Sprawozdanie  z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok – wystąpienie 

Skarbnika Gminy, 

- wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

- projekty uchwał w sprawie: 

7.1. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok, 

7.2. udzielenia Wójtowi Gminy Poraj absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu na 2010 rok. 
 

8.  Informacja z realizacji procedur przetargowych w 2010 roku - Opinia 

Komisji Rewizyjnej. 
 

9.  Zapytania i wnioski. 
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10. Projekty uchwał w sprawie: 

10.1. ustalenia opłat za świadczenia dodatkowe udzielane przez 

przedszkola publiczne, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Poraj, 

10.2. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz 

Gminy Poraj, 

10.3. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Poraj, 

10.4. przystąpienia do sporządzenia zmiany fragmentu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Poraj. 

11. Sprawy organizacyjne. 

12. Zamknięcie sesji. 
 

 

 
 

P r z e b i e g       o b r a d: 
 

 

Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak o godzinie 1300 otworzyła X sesję 
Rady Gminy Poraj. 
Powitała gości jak na Liście uczestników obrad – zał. nr 2 do protokółu. 
 
 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 

Nawiązując do porządku sesji - załącznik nr 3 do protokołu - 
przekazanego w ustawowym terminem obrad wszystkim Radnym, 
jednostkom organizacyjnym i jednostkom pomocniczym Gminy, 
Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zgłosiła autopoprawkę w imieniu 
Wójta Gminy polegającą na wykreślenie podpunktu 10.4. z porządku 
sesji, o czym Radni byli poinformowani na Komisjach – zgoda Rady 
zapadła w drodze aklamacji. 
Radna p. Zdzisława Polak zgłosiła wniosek formalny o wykreślnie 
podpunktu 10.3. argumentując, że: wykup jest niekorzystnym 
działaniem, bo przerywamy okres zasiedzenia, brakuje opinii radcy 
prawnego i nakładów, jakie przez lata poniosła Gmina na rzecz 
przedmiotowej nieruchomości, Radni nie otrzymali do wglądu operatu 
szacunkowego. Radna wnioskowała o przełożenie na następną sesję 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
na rzecz Gminy Poraj. 
Wynik głosowania wniosku: „za” – 1 głos, „przeciwne” – 12 głosów, „wstrzymujące się” 
– 2 głosy. 

Porządek X sesji został przyjęty przez 15 Radnych obecnych na 
sali sesyjnej w głosowaniu: „za” – 14 głosów, „wstrzymujące się” - 1 głos.  
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Ad. 3  porządku obrad:                                                                           
Przyjęcie protokołów z sesji Rady. 

Radni Gminy nie wnieśli uwag do Protokółów z sesji Rady Gminy Poraj – 
uchwalili „jednogłośnie” treść Protokółów: 

1) Nr VIII/2011 z dnia 15 kwietnia 2011 roku, 
2) Nr IX/2011 z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy z dnia 11 maja 

bieżącego roku.  
 

Przewodnicząca Rady nawiązując do ubiegłorocznej społecznej akcji 
sprzątania w Żarkach Letnisku „Czysty las, czyste Letnisko” oddała głos 
Wójtowi. 
Pan Łukasz Stachera podziękował wszystkim zaangażowanym osobom, 
a szczególnie p. Wioletcie Kowalik i p. Katarzynie Juszczyk Rzepka 
wręczając pamiątkowe statuetki. Pogratulował zaangażowania 
społecznego oraz podziękował za organizację kolejnej akcji 
zatytułowanej „Zalew w Poraju, czysto jak w raju”. Kończąc zachęcał do 
podejmowania cennej inicjatywy społecznej. 
Pani W. Kowalik podziękowała za wyróżnienie informując, że bez 
wsparcia wcześniej Starosty a teraz Wójta, Radnych oraz mieszkańców, 
wolontariuszy akcja by się nie powiodła. 

W imieniu małych artystów podziękowania dla Wójta i Radnych 
złożył p. Wiesław Popielak który reżyserował spektakl „Wędrówki  
Małego Księcia” w kinie Bajka w Poraju. 
 

 

Ad. 4 porządku obrad: 
Sprawozdanie z pracy Wójta. 

Wójt Gminy p. Łukasz Stachera zapoznał zebranych z informacjami          
o pracy poszczególnych komórek Urzędu, zatytułowanymi: 

1) „Informacja międzysesyjna Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Poraju za miesiąc maj 2011” – zał. 4 do niniejszego protokółu, 

2) „Informacja z wykonanych zadań w okresie międzysesyjnym maj 
2011” – zał. nr 5, 

3) „Informacja” Kierownika ds. Promocji – zał. nr 6. 
 

 

Ad. 5 porządku obrad: 
Informacja Przewodniczącej Rady. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak odczytała dokument zatytułowany 
„Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy 
Poraj za okres 15 kwietnia do 26 maja 2011 roku” – jak w załączniku    
nr 7 do protokółu z sesji. 

 
 

Ad. 6 porządku obrad: 
Przygotowanie Gminy do sezonu turystycznego. 

W temacie przygotowania do sezonu turystycznego głos zabrała 
dyrektorka Gminnego Ośrodka Kultury w Poraju p. Renata Garleja. 
Omówiła pisemny dokument zatytułowany „Plan imprez Gminnego 
Ośrodka Kultury w Poraju w okresie letnim 2011 r.” – zał. nr 8. 
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 Kolejny dokument związany tematycznie z tym punktem porządku 
sesji tj. „Informacja na temat przygotowania Sołectw Gminy do sezonu 
letniego” stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad. 7 porządku obrad: 
Absolutorium dla Wójta Gminy. 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak stwierdziła, że „Sprawozdanie   
z wykonania budżetu Gminy Poraj za rok 2010” - zał. nr 10 - było 
tematem obrad wszystkich Komisji Rady i oddała głos: 
 

 

1) p. Jadwidze Zasik - Skarbnik Gminy - odczytała Uchwałę                               
Nr 4100/VII/74/2011 z dnia 19 kwietnia 2011 roku VII Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO)                  
w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Poraj sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 rok wraz            
z informacją o stanie mienia komunalnego, jak w załączniku nr 11 
do niniejszego protokółu, 

 

 
2) p. Andrzejowi Ludwikowskiemu – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej - przeczytał: 
 Wniosek do Rady Gminy Poraj o udzielenie absolutorium dla Wójta 

Gminy Poraj – zał. nr 12, 
 Uchwałę Nr 4100/VII/86/2011 z dnia 17 maja 2011 roku VII 

Składu Orzekającego RIO w Katowicach w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poraj – zał. nr 13, 

 zał. nr 14 - Stanowisko Komisji Rewizyjnej do wniosku w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2010; 
 

3) Radnym Gminy w dyskusji: 
 p. B. Trząskowska-Szcześniak wyraziła niezadowolenie 

wobec osoby poprzedniego Wójta, któremu również udziela 
się absolutorium, a dotyczy ono wykonania budżetu, czyli 
zgodności matematycznej w „Sprawozdaniu”.  
W swoim wystąpieniu wskazała na dwa skandaliczne fakty: 
a) po 10 latach przygotowań do kanalizacji w Żarkach 

Letnisku okazała się błędnie ulokowana oczyszczalnia      
w Masłońskim i teraz ponownie rozpoczęła się 
długotrwała, przewlekła i kosztowna procedura, a obecny 
na Komisji były Wójt  p. Marian Szczerbak nie wyjaśnił 
problemu w żaden sposób lecz odesłał Wójta i Radnych 
po informacje do urzędników;  

b) zagospodarowanie terenu basenu kąpielowego w Żarkach 
Letnisku spotkało się z ostrą krytyką mieszkańców 
sołectwa, ale ówczesny Wójt przedstawił tak 
entuzjastyczne plany remontu planowanego w II 
etapach, że mieszkańcy oczekiwali bogatej infrastruktury, 
a p. M. Szczerbak podpisał Umowę na betonowy chodnik 
z podjazdem dla niepełnosprawnych i budynek sanitarny. 
Stwierdziła, że jest przeciwna udzieleniu absolutorium dla 
poprzednika, lecz udziela się go również dla obecnego 
Wójta; 
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 stanowisko przedmówczyni poparła p. Z. Polak i odniosła się 
do wystąpienia Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
zarzucając mu nieprecyzyjny komentarz nawiązujący do 
zawartych Umów inwestycyjnych byłego Wójta bez pokrycia 
finansowego w budżecie wnosząc, aby do sprawy odniosła 
się p. Skarbnik; 

 p. J. Zasik oświadczyła, że zawsze musiały być 
zabezpieczone środki finansowe na papierze, co 
nierozerwalnie wiązało się z uchwalanym do zmian              
w budżecie Wieloletnim planem inwestycyjnym kierowanym 
do Katowic. 

Salę obrad opuściły Radne: p. B. Trząskowska-Szcześniak               
i p. Anna Zagroba. 
 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak: 
1) zamknęła dyskusję, 
2) poprosiła swojego zastępcę o odczytanie projektów uchwał do 

tematu, 
3) przypomniała Radnym zasady głosowania tego typu uchwał, 
4) zdyscyplinowała Radnych do uczestnictwa w głosowaniach, 
5) zarządziła kolejne głosowania: 

 
 

7.1. 

13 Radnych Gminy podjęło uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2010 rok jak w załączniku nr 15 do 

niniejszego protokółu: 

U c h w a ł a  Nr 51(X)2011 
 
Wynik głosowania: „za” - 12 głosów, „wstrzymujące się” - 1 głos. 

Na salę powróciły radne: p. B. Trząskowska-Szcześniak i p. A. 

Zagroba. 
 

7.2. 

Radni Gminy Poraj zatwierdzili głosując: „za” - 13 głosów, 

„wstrzymujące się”- 2 głosy Uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Poraj absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 

rok. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokółu z sesji: 
 

U c h w a ł a  Nr 52(X)2011 
 

 

Ad. 8 porządku obrad: 
Informacja z realizacji procedur przetargowych w 2010 roku. 

Pisemna „Informacja” jest załącznikiem nr 17 do niniejszego protokółu. 
Do tematu Przewodniczący p. A. Ludwikowski odczytał „Opinię” Komisji 
Rewizyjnej - załącznik nr 18. 
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Ad. 9 porządku obrad: 
Zapytania i wnioski. 
 

W punkcie zapytań i wniosków do Wójta Gminy – głos zabrali: 
1) p. Z. Polak: 
 kiedy zostanie uruchomiony basen do kąpieli: nienaprawiona 

zapora, niewyczyszczone dno basenu, należy zabezpieczyć basen 
przed zanieczyszczeniami mechanicznymi (mata słomiana) oraz 
przed wpuszczaniem szamb (dokumenty leżą ponad 4 lata                 
u pracownika ds. ochrony środowiska ze wskazaniem, u kogo jest 
wypływ z szamba do rzeki „Czarki”), 

 czy został złożony wniosek o dofinansowanie dla planowanej 
inwestycji budowy oczyszczalni i kanalizacji w Masłońskim            
i Żarkach Letnisku, 

 czy zostały wyciągnięte konsekwencje wobec pracownika Urzędu 
Gminy winnego błędnej lokalizacji oczyszczalni ścieków                     
i kanalizacji w Masłońskim i w Żarkach Letnisku, 

 czy została złożona reklamacja na budowę „Orlika” w Żarkach 
Letnisku, 

 odnowić przejścia dla pieszych w centrum sołectwa, 
 co z realizacją budowy chodnika na ul. Letniskowej, 
 zmienić technologię naprawy cząstkowej dróg – prace wykonywać 

masą na gorąco, za czym przemawiają względy ekonomiczne, 
 czy wdrożona jest oferta utwardzania dróg innym kruszywem, 

jaką złożyła Kierownikowi Referatu Gospodarki Komunalnej, 
 zgłasza spadek ciśnienia wody w obrębie byłego Dzierżna i zgłasza 

wniosek o rozważenie budowy przepompowni, 
 dlaczego i jak wzrosło zatrudnienie w Urzędzie Gminy. 
Kończąc swoje wystąpienie Radna stwierdziła, że Dyrektor Szkoły 
Podstawowej nie wyraża zgody na przekazanie pomieszczenia dla 
potrzeb Przedszkola kierując zapytanie czy będzie budowane 
przedszkole i kiedy; 

2) p. Krzysztof Szustak nawiązując do tematu odwodnienia prosił              
w imieniu mieszkańców o wycięcie drzewa rosnącego w rowie B-1 
oraz o jego udrożnienie, aby nie doszło do kolejnej tragedii jak         
w roku ubiegłym. Ponadto poprosił o uregulowanie oznakowania 
na ul. Brzozowej w Poraju, ponieważ jest to ślepa ulica,                    
a wjeżdżają w nią ciężkie samochody bez możliwości nawrócenia; 
 

3)  p. B. Trząskowska-Szcześniak: 
 przypomniała złożony do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej         

w Poraju wniosek o zakup produktów tłuszczowych rozdawanych 
w ramach pomocy społecznej. Pytała o sposób i termin realizacji,          
a wskazując na upływ czasu stwierdziła, że obecna na Komisji 
Kierownik Ośrodka złożyła takie zapewnienie, 

 z uwagi na 3 mln dopłatę do oświaty, gdzie tylko Szkoła 
Podstawowa w Poraju utrzymuje się poniżej subwencji oświatowej 
wnioskowała by przy zatwierdzaniu arkuszy organizacyjnych 
zwrócić uwagę na liczbę dzieci w klasach i oddziałach Szkoły  oraz 
Przedszkola w Żarkach Letnisku celem wygospodarowania sali na 
rzecz dzieci przedszkolnych (20 dzieci w maleńkim 
pomieszczeniu), 
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 sklepy nie posiadają koszy na śmieci – zobowiązać pracownika 

ochrony środowiska do wystąpienia z pismem do Sanepidu                  
o spowodowanie kontroli w tym zakresie; 
 

4) p. Anna Zagroba pytała o termin zaświecenia lamp na                  
ul. Jurajskiej w Masłońskim i rozwiązanie problemu zagrożenia 
bezpieczeństwa na terenie byłej Fabryki Tektury - rozpadającej się 
świetlicy oraz składowania plastikowych śmieci przez nową firmę 
na tym terenie; 
 

5) p. Anna Socha-Korendo zwróciła się z prośbą o przycięcie drzew        
i krzewów na ul. Nadrzecznej w Poraju na której nie mogą minąć 
się dwa duże  samochody (jak piekarnia); 

 

6) p. Ryszard Świerdza: 
 półtora miesiąca temu zgłosił brak oświetlenia na ul. Zielonej         

w sołectwie Żarki Letnisko pracownikowi U. G. p. Zemle, który 
przy nim zadzwonił do zakładu energetycznego i nadal oświetlenia 
ulicznego nie ma, 

 mieszkańcy zbierają podpisy, ponieważ widzą konieczność 
zamontowania leżących sierżantów na ww. ulicy, 

 na skrzyżowaniu ulic Zielonej i Słonecznej jest niebezpieczny próg 
z asfaltu, należy poprawić, aby nie uszkodził się żaden samochód 
przejeżdżający, 

 czy była rozmowa z właścicielką działki Panią Kowalczyk                 
w Żarkach Letnisku na temat wykupu aby móc rozpocząć prace 
związane z odwodnieniem ul. Wiejskiej. 
 

Wójt Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone wnioski informując, 
że udzieli na nie pisemnej odpowiedzi w ustawowym terminie. 
 
 

Ad. 10 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 

 

10.1.  
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

dodatkowe udzielane przez przedszkola publiczne, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Poraj,  Radni: 

 dokonywano porównania opłaty z innymi miejscowościami, 
 wnioskowano o kwotę w wysokości 1 zł za każdą rozpoczętą 

godzinę zajęć dydaktycznych, opiekuńczych lub wychowawczych, 
 proponowano obniżenie opłaty za świadczenia ze 1,60 na 1,50 zł, 
 poruszono sytuacje materialne młodych rodziców i działania 

prorodzinne, 
 analizowano koszty, jakie ponosi Gmina na rzecz oświaty –            

z budżetu Gminy około 3,7 mln zł, 
 postanowiono dokonać analizy złożonych do Przedszkoli deklaracji 

rodziców we wrześniu, 
 w głosowaniu ustalono opłatę za świadczenia udzielane w czasie 

przekraczającym wymiar wskazany w § 1 na 1,50 zł za każdą 

rozpoczętą godzinę zajęć - wynik głosowania: „za” - 12 głosów, 

„przeciwne” – 2 głosy, „wstrzymujące się” - 1 głos. 
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15 Radnych Gminy zatwierdziło Uchwałę w sprawie ustalenia 

opłat za świadczenia dodatkowe udzielane przez przedszkola 

publiczne, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poraj jak 

w załączniku nr 19 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 53(X)2011 
 
Wynik głosowania: „za” - 13 głosów, „przeciwne” – 1 głos, „wstrzymujące się” 

- 1 głos. 

 

10.2.  
Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości na rzecz Gminy Poraj - załącznik nr 20 - Radni 

podjęli stosunkiem głosów: „za” - 14 głosów, „wstrzymujące się” - 1 głos: 

 

U c h w a ł a  Nr 54(X)2011 
 

10.3.  
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości na rzecz Gminy Poraj w dyskusji: 
 p. Z. Polak zaapelowała ponownie do Radnych by projekt 

przełożyć na następna sesję, aby dowiedzieć się, dlaczego została 
przerwana procedura zasiedzenia w złej wierze i zapoznać się z: 
opinią radcy prawnego, operatem szacunkowym, nakładami, jakie 
poniosła Gmina użytkując ten budynek – po rozliczeniu może 
okazać się, iż wykupić trzeba tylko działki, co pozwoli zaoszczędzić 
270 tyś zł; hipoteką czy nie jest obciążona; 
 

 p. Przemysław Bąk przypomniał rotę ślubowania Radnych                 
o działaniu na rzecz całej Gminy nie dla jednej miejscowości           
i wskazując na potrzeby parkingowe tamtego rejonu (szkoły i plac 
targowy) jak również na uregulowanie stanu własności 
nieruchomości, optował za jej wykupem; 
 

 p. B. Trząskowska-Szcześniak stwierdziła, że nie widzi powodu 
odrzucenia dokumentu i ma zaufanie do Wójta, który informował 
na temat ustaleń i operatów, a teraz zwrócił się do Rady o wykup 
nieruchomości; 
 

 Wójt p. Ł. Stachera stwierdził, że 3-y miesiące temu mówił na 
temat przygotowań do wykupu nieruchomości. Urzędnicy 
opracowali wymagane przepisami dokumenty. Jest to przemyślana 
decyzja i zależy nam, aby nieruchomość była w 100% Gminy. 
Były prowadzone negocjacje z Państwem Grzybowskich w wyniku, 
których cena zakupu została obniżona o 50 tyś zł jak również 
rozłożona na 3 raty. Operat szacunkowy Gminy jest niższy o około 
100 tyś zł. Budynek jest bardzo potrzebny, a znajdą się w nim 
organizacje pozarządowe i Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 
który tam będzie przeniesiony a podjazd dla niepełnosprawnych 
ulepszy komunikację osobom starszym i niepełnosprawnym. 
Stwierdził, że kilkanaście lat władze Gminy nie mogły dojść do  
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porozumienia ze współwłaścicielami omawianej nieruchomości, co 
udało się teraz. Kończąc przypomniał, że na ostatniej sesji była 
podjęta uchwała na ten temat i nikt nie był przeciwny wykupowi 
jak również Komisje Rady nie wniosły zastrzeżeń do omawianego 
projektu uchwały; 
 

 Radna p. Z. Polak zgłosiła wniosek o zdjęcie projektu uchwały        
i przeniesienie do Komisji – Przewodnicząca Rady przypomniała, 
że wniosek był już głosowany przy uchwalaniu porządku 
dziennego obrad i nie będzie głosowany ponownie. 
 

Z uwagi na powyższe Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zarządziła 

głosowanie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości na rzecz Gminy Poraj, którą uchwaliło 15 Radnych: 

14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” – jak w załączniku nr 21 

do niniejszego protokółu: 

 

U c h w a ł a  Nr 55(X)2011 
 

 
 

Ad. 11 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Rady Gminy: 

 zapoznała uczestników sesji z pismem Prezesa Sądu Okręgowego 

na temat wyboru ławników odwołując zainteresowanych na stronę 

internetową Urzędu Gminy, 

 zaprosiła wszystkich na różnego rodzaju zorganizowane imprezy 

majowe i czerwcowe w Gminie i w Myszkowie, 

 przyjęła do wiadomości wniosek radnej p. Z. Polak o wyznaczanie 

terminów sesji w czwartki, 

 podziękowała wszystkim za udział w obradach. 
 

 

Ad. 12 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak 

o godzinie 1600 zamknęła X sesję Rady Gminy Poraj. 

 
 

Protokolant    
 
      

       Przewodnicząca 
                     Rady   Gminy   Poraj 
 
 

         Katarzyna KAŹMIERCZAK 


